

departement Interne Organisatie
Griffie

vergadering van
20 januari 2021

aanwezig:

Hilde De Sutter,
Voorzitter
Effectieve leden: Hilde
Bruggeman, Annemie
Charlier, Philip De
Coninck, Karlijn Deene,
Vera De Merlier, Elisabet
Dooms, Olaf Evrard,
Steve Herman, Henk
Heyerick, Bruno Matthys,
Hans Mestdagh, Walter
Roggeman, Koen
Roman, Eric Scheire,
Kenneth Taylor, Stefaan
Van Gucht, Joop Verzele
Plaatsvervangende
leden: Christian
Bauwens, Greet De
Troyer, Marleen Van De
Populiere, Phaendra Van
Keymolen, Filip Van
Laecke, Bart
Vermaercke
Provincieraadsleden –
niet-leden: Peter Hertog
Gedeputeerden: Kurt
Moens, Leentje Grillaert,
Riet Gillis, An Vervliet

Ambtenaren-technici

Externe deskundigen:
Jan Paelinck, Lina
Christiaens

Organisator: Martine
Haegens, adviseur
Griffie
Ambtenaar-verslaggever:
Hans Van Lierde,
organisatiemedewerker
Griffie

Verontschuldigd/

Verslag van de vergadering

kenmerk Griffie/2c/hvl
betreft **2^{de} commissie**

De Voorzitter van de 2de commissie, mevrouw Hilde De Sutter, opent de vergadering met een nieuwjaarswens 2021..

Agenda

OPENBARE ZITTING

1. Goedkeuring van het **verslag** van de vergadering van 09 december 2020

Geen opmerkingen, goedgekeurd.

2. Erediensten
Islamitische Gemeenschap Kevser Moskee te Aalst
Akteneming van het budget 2021 en van het verslag
“betrokkenheid bij lokale gemeenschap”
3. Erediensten
Islamitische Gemeenschap Tevhid Camii te Gent
Akteneming van het budget 2021 en van het verslag
“betrokkenheid bij lokale gemeenschap”
4. Erediensten
Islamitische Gemeenschap Yavuz Sultan Selim te Ledeberg
Akteneming van het budget 2021 en van het verslag
“betrokkenheid bij lokale gemeenschap”

Vraag van Filip Van Laecke bij de voorgaande agendapunten Erediensten: in hoeverre wordt bij het verslag “betrokkenheid bij lokale gemeenschap” nagegaan of de daarin vermelde doelstellingen en activiteiten werden uitgevoerd en dus de verplichtingen tot lokale betrokkenheid werden nagekomen? Antwoord van gedeputeerde Moens: in het dossier van het verslag zit meestal ook het mailverkeer over de organisatie van activiteiten vevat waaruit dit moet blijken. De ene geloofsgemeenschap is actiever hierin dan de andere. Door de huidige COVID-19-maatregelen zijn de activiteiten van alle geloofsgemeenschappen echter grotendeels stilgevallen. In het ontwerp voor het nieuwe decreet op de erkenning van geloofsgemeenschappen wordt

.I...

trouwens geen verslag “betrokkenheid bij lokale gemeenschap” meer gevraagd aan de geloofsgemeenschappen.

5. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen
Ontwerp raamovereenkomst “Dakgoten, regenafvoeren en platte daken”
Goedkeuring van bestek (voorwaarden) en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure

Geen tussenkomsten

6. **Toelichting**
Het bouwproject Paulo (politie- en brandweerschool)

Gedeputeerde Kurt Moens geeft een korte inleiding op de toelichting.

*De Toelichting wordt aan de hand van een powerpoint-presentatie gegeven door Kathelijn Cox (dienst Patrimonium) en door Jan Paelinck (projectmanager EVOLTA Engineers & Architects)
De powerpoint-presentatie zal toegevoegd worden aan het verslag.*

Na de toelichting biedt de Voorzitter de commissieleden gelegenheid tot vraagstelling.

Vraag van Olaf Evrard:

Een deel van het huidige complex wordt gerenoveerd. Was een volledige nieuwbouw niet goedkoper?

Antwoord Jan Paelinck:

De renovatiewerken in het bestaande gebouw zijn beperkt en daarom budgettair voordeliger dan ook daar te kiezen voor volledige nieuwbouw.

Vraag van Elisabet Dooms:

Er is heel wat aandacht geschonken aan binnensportruimtes en schietstanden, maar is er ook voldoende buitensportruimte voorzien om de rekruten te laten werken aan hun conditie? Want blijkbaar wordt de buitensportruimte in het domein Puyenbroeck niet of nauwelijks gebruikt door de politie.

Antwoord van Jan Paelinck, aangevuld door gedeputeerde Kurt Moens en Kathelijn Cox:

De site Mendonk worden gebruikt door de diensten voor specifieke opleidingen, niet zozeer voor conditietraining. Het domein Puyenbroeck ligt vlakbij en wordt wel degelijk gebruikt voor buitensport. Bovendien komt door de ingrepen op de site Mendonk wel meer ruimte vrij voor buitensport/looptrainingen.

Vragen van Walter Roggeman:

1) Is het niet vreemd dat de aanvraag Omgevingsvergunning moet

. / ...

ingediend worden bij het bestuursniveau dat zelf de bouw zal realiseren?

Antwoord Kathelijn Cox: dat is decretaal zo bepaald omdat het gaat om een inrichting Milieuklasse 1.

2) Komen er zonnepanelen?

Antwoord Kathelijn Cox, aangevuld door Jan Paelinck: op de schuine daken zijn zonnepanelen voorzien die goed zijn voor 80 Kilowattuurpiek.

Bedenkingen van Bruno Matthys:

Er bestaat frustratie rond drie zaken: politiediensten in grote steden in Oost-Vlaanderen trekken weinig nieuwe rekruten aan door de onaantrekkelijkheid van grote korpsen en door het lage quotum aan politierekruten die jaarlijks kunnen/mogen afstuderen in Oost-Vlaanderen; het vele administratieve werk voor politieagenten die hierdoor niet voldoende 'op straat' kunnen worden ingezet en de gebrekkige infrastructuur voor opleidingen. Alvast voor dit laatste zal er met dit prachtige project een oplossing komen.

Tussenkoms gedeputeerde Kurt Moens:

De toelatingsvoorwaarden tot de opleiding en het quotum van het aantal afgestudeerden worden inderdaad niet bepaald door de Provincie. Ook de inhoud van de opleiding wordt elders bepaald, namelijk door de Federale Overheid. De Provincie heeft wel als taak te zorgen voor de opleidingsaccommodatie en met dit bouwproject voorzien we hiervoor in een adequate infrastructuur.

Vraag van Olaf Evrard:

Wie draagt de kosten voor het gebruik van de infrastructuur en voor het personeel?

Antwoord van gedeputeerde Kurt Moens: de Provincie krijgt per specifieke politie- en brandweeropleiding federale subsidies die dus zorgen voor ontvangsten. Daarnaast dragen de brandweer- en politiezones ook bij in de kosten van de opleiding. De Provincie draagt de overheadkosten. Over de taak van de Provincie in de opleidingen en de kosten ervan kan er op een volgende commissie ook een toelichting komen.

Vragen van Walter Roggeman:

1) Is er gedacht aan groenvoorzieningen voor de site?

2) Is er een gescheiden afvoer voor regenwater? Is er een riolering? Is er een voorziening voor eigen waterzuivering?

Antwoord van Kathelijn Cox:

1) groenvoorzieningen overleven moeilijk door de inplanting van de site in een industriezone en door de brandoefeningen op de site. De school zelf heeft ook vooral nood aan open ruimtes voor de specifieke oefeningen met voertuigen

2) het regenwater wordt opgevangen en gebruikt voor de sanitaire voorzieningen en wasmachines. De overstort gaat naar het

.I...

nabijgelegen waterbekken. Er is geen riolering, dus er komt naast de bestaande eigen waterzuiveringsinstallatie voor het bestaande gebouw, ook een voor de nieuwbouw.

Vraag van Peter Hertog:

Is de Provincie betrokken bij het project voor een nieuw opleidingscentrum voor de Federale Politie op de site Westakkers (Sint-Niklaas)?

Antwoord van gedeputeerde Kurt Moens, aangevuld door Annemie Moons (directie Onderwijs en Vorming):

De site Westakkers is recentelijk overgegaan van de Regie der Gebouwen naar de Federale Politie. De Provincie wil nagaan of ze kan gebruik maken van 1 of 2 hangars op de site Westakkers, maar verder zijn er geen concrete plannen noch contacten.

De Voorzitter dankt de presentatoren voor de uiteenzetting.

7. Varia

Rondvraag door de Voorzitter: er zijn geen variapunten.

De Voorzitter sluit de vergadering.

Gent, 21 januari 2021

Hans Van Lierde
de ambtenaar-verslaggever

Hilde De Sutter
de voorzitter